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nització de la plaça Maragall, el del 
Pont del Vado i l'edifici municipal. Es-
tà en vies de crear-se, també, la Man-
comunitat dels pobles Bigues - Riells, 
gant Feliu de Codines, Sant Quirze de 
Safaja i el nostre, per dur a terme, si 
és possible, la construcció d'un pantà 
per aprofitar-se de les aigües eis po-
bles que la formaríem; el Pia General 
d'Ordenació que, degut a la Nova Liei, 
no serveix el que teniem fet; possi-
blement ara es farà per subcomarques. 
Hi han d'altres coses, però ja serán 
per a més endavant. 

—I dels problèmes d'ordre interior 
[Sr. Secretari, expedientat, Conseller 
dimitit, etc.) que també afecten direc» 
tament al poblé, están solucionats, o 
en vies de solució? 

Referent a l'expedient del Sr. Se-
cretari, tot depèn del que ara resolgui 
la Superioritat, i no crec que tardi 
massa. Respecte al Conseller, since-
rament, no m'agrada massa parlar-ne, 
va saber-me greu que prengués la de-
cisió de dimitir, i no estic d'acord amb 
eis motius que va alegar per deîxar-
ho, i ara no veig gens clara la postu-
ra que lia près, dones sembla contra-
dictoria amb la decisió anterior, però 
és cosa seva i deu saber perqué ho 
fa. 

—L'Induit que tant es comenta, no 
pot tenir aplícació en aquests casos? 

—Pel que es refereix al Sr. Secre-
tari, hi ha una ordre del Ministeri de 
la Governaciô que deixa a elecció de 
cada Corporació l'aplicació de Indult 
als seus funcionaris. Aquí no hem par-
lât encara d'aquesta possibilitat. 

—I en temes més generáis, veus 

positiva la nova liei de règim local 
(elecció d'alcaldes, consellers, etc.)? 

—Sempre és un pas més, però crec 
que una mica curt; pràcticament quasi 
ens quedem alla mateix. 

—I el canvi que s'esta anunciant i 
produint, en eis governants de la na-
ció, com te'l mires? 

—Després de quaranta anys amb un 
Govern que s'havia mantingut en una 
línia molt concreta, sense cap canvi 
i del tipus que era, penso que qualse-
vol modificació, per ella mateixa. Ja 
és positiva; espero que aquest nou 
Govern sabrá dur a terme correctament 
tot aquest nou programa que ens ha 
anunciat i que trobo vàlid. 

—Ha tingut ja alguna repei-cusió en 
la cosa municipal? 

—Si et refereixes a la nova Liei, en 
tindrà alguna ja en començar l'any, en 
quant a l'aplicació d'alguns arbitris. 
Referent al nou Govern, encara no s'ha 
notât en res. 

—I del projecte que està actualment 
exposât al public sobre la Xarxa Arterial 
Metropolitana, quines repercussions 
portará per al nostre pöble, i qué hi 
diu l'Ajuntament? 

—I\4lra, veig que entre urbanitzacions 
i autopistes, el nostre poblé quedará 
pràcticament sense terrenys aptes per 
a conrear. A más, ,travessa zones que 
ja están molt edifîcades, ¡ tot plegat 
penso que perjudicaria, si es porta a 
terme el projecte, enormement eis in-
teressos de moltissima gent, i deixaria 
el pöble dividit pel mig. 

L'Ajuntament ha decidit proposar 
unes modificacions en el traçat, a fi 

que quedin afectades menys edifica-
cions ja que de terreny necessiten el 
mateix. 

—Sobre l'assistència de public a Ies 
sessions de l'Ajuntament, com ja sem-
bla habitual, que n'opines tu, i el Con-
sistori? 

—Ho trobo molt bé i necessari per 
a tots, tant pels que assisteixen com 
per l'Ajuntament, almenys a mi parti-
cularment m'ha ajudat molt, perqué di-
recta o indirectament et fan més res-
ponsable i t'obliguen a prendre't les 
coses més seriosament. No vuli dir 
que no es faci sense public, però can-
via molt; segur que penses molt més 
sobre allò que puguis anar a decidir. 

—Tens interés en dir alguna cosa 
mes? 

—Gràcies per l'oportunitat que m'has 
donat de dir algunes coses i, com que 
segurament resta encara molt a dir, 
espero que en qualsevol altre moment 
preguntis el que vulguis, que procura-
ré contestar-te en tot el que puguí o 
sàpiga. 

—Gràcies a tu. Saps que están sem-
pre a la teva disposició aqüestes pa-
gines. 

i fins aquí la conversa mantinguda 
amb el nostre alcalde. 

Segurament alguns la trobaran inte-
ressant i altres no tant. Potser alguna 
resposta resulti poc concreta i és pos-
sible que hi manqui alguna pregunta 
més adient. En fi, preneu-ne tots la 
bona intenció. 

J. Cabot 
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